
感謝你支持環保
滙豐強積金智選計劃基金概覽（2021年第二季）經已上載至我們的網頁
Thank you for protecting the environment
Fund Fact Sheet (2nd Quarter 2021) for HSBC Mandatory Provident Fund – SuperTrust Plus 
is now available on our website

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
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基金概覽提供滙豐強積金成分基金的資料，例如：

 最新的風險級數    投資目標及其他詳情

 市場回顧      投資組合分布及組合內的十大資產

 市場展望      基金資料例如單位價格、成立日期、基金開支比率及評論

你可以掃描右方的二維碼以查閱電子版基金概覽（2021年第二季）； 
或到訪我們的網頁 以查閱最近四季的基金概覽。

MPF Fund Fact Sheet provides details related to the Constituent Funds of HSBC MPF scheme including:

 The latest risk rating   Investment objectives and other particulars

 Market review     Portfolio allocation and top 10 portfolio holdings

 Market outlook    Fund details such as unit prices, launch date, fund expense ratio with commentary

 You can view the electronic Fund Fact Sheet (2nd Quarter 2021) by scanning the QR code on the right hand side or 
visit our webpage  to view the Fund Fact Sheet of the latest 4 quarters.

如有需要，你亦可以致電滙豐強積金成員熱線3128 0128以索取郵寄的基金概覽列印版本。
You can also contact HSBC MPF Member Hotline on 3128 0128 to request a printed version of Fund Fact Sheet by mail.

 Apple、Apple標誌、iPhone、iPad、iPod touch、Touch ID及Face ID均為Apple Inc.在美國及其他國家或地區註冊 
 的商標。App Store為Apple Inc.之服務商標。
‧  Google Play和Google Play標誌均為Google LLC的商標。Android是Google LLC的商標。
‧  Apple, the Apple logo, iPhone, iPad, iPod touch, Touch ID and Face ID are trademarks of Apple Inc., registered in  
 the US and other countries. App Store is a service mark of Apple Inc.
‧  Google Play and the Google Play logo are trademarks of Google LLC. Android is a trademark of Google LLC.
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透過參考以上基金資料增加對各成分基金的了解，從而因應自己的需要、投資目標及風險承受能力去設定屬於自己的投資組合。
By gaining a basic understanding of each Constituent Fund through learning the above information, you can design your own investment portfolio to better serve your 
specific needs, investment objectives and risk tolerance level.
注意：投資涉及風險。往績不能作為未來表現的指標。金融工具（尤其是股票及股份）之價值及任何來自此類金融工具之收入均可跌可升。有關詳情，包括產品特點及所涉
及的風險，請參閱強積金計劃說明書。
Note: Investment involves risks. Past performance is not indicative of future performance. The value of financial instruments, in particular stocks and shares, and any 
income from such financial instruments, may go down as well as up. For further details including the product features and risks involved, please refer to the MPF 
Scheme Brochure.


